

## **2019 Spring Chinese Proficiency Test Held at the Confucius Institute at Troy University in Montgomery**

From February 23<sup>rd</sup> to February 27<sup>th</sup>, the Montgomery Campus of Confucius Institute at Troy University held a series of HSK, the Chinese Proficiency Tests, in the spring of 2019. In order to facilitate the candidates, the Confucius Institute at Troy University has set up examination rooms at three different campuses, the Montgomery Campus of Troy University, Baldwin Arts and Academics Magnet School and LAMP High School. There are as many as 50 candidates taking the exam, covering five levels of the tests from HSK 1 to HSK 5, and the number of candidates exceeded that of the previous years.

The Test Center of Confucius Institute at Troy University has always attached great importance to the HSK/YCT/HSKK Chinese Proficiency Tests. With the support of the dean of CITU, Prof. Hong Xu, the teachers in charge of the tests have done the work of publicity and application of the test in advance. During the tests, they follow the test instructions and clarify the invigilation responsibilities, which finally makes the 2019 Spring Chinese Proficiency Test a complete success.

## 特洛伊大学孔子学院蒙哥马利校区举行 2019 年春季汉语水平考试

2019 年 2 月 23 日至 2 月 27 日间，特洛伊大学孔子学院蒙哥马利校区陆续举办多场 2019 年春季 HSK 汉语水平考试。为了方便考生，特洛伊大学孔院分别在特洛伊大学蒙高马利校区、鲍德温磁铁初中和莱蒙磁铁高中设立考场。参加此次考试的考生多达五十人次，涵盖了 HSK1-5 全部级别的考试。考生水平之高超过历届考生。

特洛伊大学孔子学院考试中心一直以来都非常重视 HSK/YCT/HSKK 汉语考试。在院长徐弘教授的支持下，负责考务的老师们前期做好了考试的宣传和动员工作，考试期间也认真遵循各项考试组织和安排工作，进一步明确监考职责，严肃考风考纪，最终圆满完成了此次春季汉语考试。